
SDHXCS Enrichment Classes (才艺课) 
Subject (科目): Chess 
Course Name  
(课程名称): Chess - Beginner & Advanced  (国际象棋) 

Teacher Name 
(教师姓名): 

 
Cole Schlavin 

Phone (651) 767-2521 
Email cole.schlavin@gmail.com 

Teacher’s 
Background 
(教师简介): 

 

Cole has coached at 10+ schools for 150+ students for the Twin Cities 
Chess Club in Minnesota. The club coached Grandmaster Andrew Tang as 
a child (and is now one of the best bullet players in the world, with a peak 
online rating of 3504).  
 
Cole is also a USCF tournament rated player, and has reached the top 0.5% 
of all online rapid players. 
 
Cole 曾在十多所学校为米尼苏达州有名的双城国际象棋俱乐部的 150 
多名学生担任教练。他也是锦标赛评级选手， 并已达到所有的线上
快速选手的前 0.5%。 
 

Course Introduction 
(课程简述): 

 

The beginners class is for children who are completely new to chess or 
have little chess experience and want to learn the basics. 
初级班是为那些对国际象棋完全陌生或极少经验的学生开设的。 
 
The advanced class is for children under 1000 rating who already have 
some experience and skill playing chess, and want to add to their skill set.  
高级课程适合 1000级以下的具备一定经验和技能的学生。 
 
Class time is divided between lesson time followed by practice time 
with each other. Several in-class tournaments are held to reinforce 
lesson concepts in an active learning environment.  
上课时间分理论讲解和分组对练两部分。将会举办几次擂台赛来促进

学生的积极性以及对课程概念的强化。 
Course Objectives 
(课程目标): 
 

In the beginners class, students will: Learn the rules of chess and basic 
chess strategy, and be introduced to common checkmates and tactical 
patterns (double attack, pin, etc.). 
初级班将学习基本规则和策略， 并了解常见的双攻、牵制等战术。 
 
In the advanced class, students will: Learn in-depth strategic planning, 
build on their tactical awareness, develop skills to effectively evaluate 
positions, and more. 
高级班将深入学习战略规划， 建立战术意识， 培养有效评估定位。 
 
As always, improving attitudes and skills such as self-esteem, being 
observant, perseverance, and responsibility are encouraged. 
一如既往， 改善态度和技能， 如自信心， 观察力， 毅力和责任感。 
 



Pre-requisite/ 
Student Ages  
(先决要求/学生年龄要

求): 

 
Beginners: Ages 6 and up. No knowledge required. 
初级：6岁以上， 无需经验。 
 
Advanced: Ages 6 and up. Prior knowledge and skills including the ability 
to apply fork, pin, basic checkmates, and a little fundamental opening 
understanding. 
高级： 6 岁以上， 具有国际象棋初级知识。 
 

Student Evaluation / 
Presentation 
(评分方法 (演出、比

赛、展示等)): 

Chess tournaments, end of course gifts, and trophies for most 
improved/most accomplished. 
期末擂台赛，评选奖杯得主。 

Class Size  
(最多招生人数限制)：  Min: 10   Max: 20 

Course Fee 
(报名费 / 学费): 

 
Registration & 

material fee $400 / year Course Time 
& Location 

Sundays 
11:30 Am – 12:20 Pm 

room H-105 
( Beginners ) 

Sundays 
12:30 Pm – 1:20 Pm 

room H-105 
( Advanced ) 

 


